

Invitation | 25 June 11:30 am – 1:30 pm CEST

Lessons from a decade of implementing a transformative approach to soil protection and rehabilitation in Benin

On behalf of BMZ and co-funded by the EU, the Global Programme “Soil Protection and Rehabilitation for Food Security” has been implementing innovative and transformative approaches to agroecology and sustainable soil and land management in its country component Benin for over nine years. As the programme’s activities in Benin are coming to an end in 2024, we would like to share the key findings of the final evaluation. Join us to learn about the impacts and lessons learned from a decade of successful soil rehabilitation in Benin.



#UNited4Land
**OUR LEGACY.
OUR FUTURE.**
DESERTIFICATION AND
DROUGHT DAY · 17 JUNE 2024



#UNited4Land
**NOTRE PATRIMOINE.
NOTRE AVENIR.**
JOURNÉE MONDIALE DE LUTTE
CONTRE LA DÉSERTIFICATION ET
LA SÉCHERESSE · 17 JUIN 2024



Join us on 25 June at
11:30 am CEST here.



Rejoignez-nous le 25 juin à
11h30 CEST ici.

Invitation | 25 juin 11h30 – 13h30 CEST

Leçons d’une décennie de mise en œuvre d’une approche transformatrice de la protection et de la réhabilitation des sols au Bénin

Le Programme global « Protection et réhabilitation des sols pour la sécurité alimentaire » placé sous l’égide du BMZ et cofinancé par l’UE, met en œuvre depuis plus de neuf ans des approches innovantes et transformatrices de l’agroécologie et de la gestion durable des sols et des terres au Bénin. Alors que les activités du programme au Bénin s’achèvent en 2024, nous souhaitons partager les principales conclusions de l’évaluation finale. Rejoignez-nous pour en savoir plus sur les impacts et les leçons tirées d’une décennie de réhabilitation réussie des sols au Bénin.

